
Vragen naar aanleiding van rapport 
gebiedsontwikkeling De Kwakel-Kudelstaart van 
Greenport Aalsmeer en Glastuinbouw Nederland
(zie ingezonden stuk op 16 december 2022)

Het rapport splitst zich tot 2 gebieden A1 gebied tussen 
Hoofdweg en Mijnsherenweg en A2 gebied tussen 
Mijnsherenweg en Kudelstaartseweg onze vraag is 
gericht op het A1 gebied Hoofdweg/Mijnsherenweg.
In het rapport van Greenport Aalsmeer staat dat zij het 
wenselijk vinden om dit gebied toekomstbestendig te 
maken voor glastuinbouw door middel van verkaveling.

In een brief van H&H Maatschap (die bestaat uit de 11 
bedrijven in dit gebied) stellen zij dat dit niet wenselijk 
is om dit gebied te verkavelen naar 7 kavels van 
ongeveer 4 hectaren voor glastuinbouw zij zien liever 
een wijziging in het gebied naar kleine industrie of 
woningbouw.

Vraag:
1* wat is de denkrichting van het college?
2* in wat voor termijn kan de raad een antwoord 
verwachten over de ingebrachte stukken van Greenport 
Aalsmeer en H&H Maatschap?
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